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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 28.05.2010 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Munteanu Gigi care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.50/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Fiindcă se solicită completarea ordinei de zi, se doreşte a se începe şedinŃa mai 

târziu…..” 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Trebuia să începem şedinŃa la ora stabilită…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Preşedintele şedinŃei poate anunŃa faptul că dacă se doreşte completarea ordinei 

de zi, ar trebui să amânăm şedinŃa. Dacă se doreşte acest lucru bine, dacă nu, putem începe 
şedinŃa. Deci, domnule preşedinte, te rog frumos să întrebi toŃi consilierii, care este de acord sau 
nu….” 

Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Din punct de vedere tehnic, ne va lua cel puŃin  două ore. 
Domnule primar, consultând toate actele normative, trebuie să ne punem de 

acord…” 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Când a venit hârtia? Ieri?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu, în 26 a venit….” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Din  26 aveaŃi timp, sunt 3 zile lucrătoare…” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Îmi pare rău d-na consilier, nu avem numai această hotărâre…” 
 
Dl.Leu Mihai:  
„Domnule secretar, din 26 şi până astăzi, de ce nu s-a făcut? 
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Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnule consilier, s-a primit o adresă de înaintare cu un convocator…. O să vi-l 

citesc, să vedeŃi unde zice de hotărâre de consiliu.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Îmi pare rău, dar noi niciodată nu am început şedinŃele la ora stabilită… aş ruga 

să nu se mai întârzie….” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci, în 26 ajunge, deci marŃi când au fost comisiile de specialitate. Dau citire 

convocatorului:  
- Către Primăria Municipiului Hunedoara, D-lui Primar Ovidiu Marius Hada  
Prin prezenta AsociaŃia „Fotbal Club Hunedoara”, vă trimitem convocarea la 

adunarea generală a asociaŃilor, care  va avea loc în data de 23.06.2010 ora 17 la Stadionul 
„Michael Klein” din Hunedoara, conform convocării anexate la prezenta. 

În speranŃa unei bune colaborări în continuare, vă asigurăm de înalta noastră stimă 
şi consideraŃie. 

Deci, aŃi reŃinut? 23.06.2010 ca ulterior, să vină cu o nouă adresă de înaintare, 
înregistrată în data de 28.05.2010, adică azi: ….vă trimitem convocarea la adunarea generală a 
asociaŃilor, care  va avea loc în data de 29.05.2010 ora 17 la Stadionul „Michael Klein” din 
Hunedoara, conform convocării anexate la prezenta. 

 Vă spun de ce: unul din puncte este alegerea comitetului director, care trebuia 
făcută până la 1 iunie a fiecărui an. 

Deci, hotărâŃi dvs. cine are dreptate şi cine nu are.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„FaŃă de cele prezentate de domnul secretar, aveŃi două opŃiuni: dvs. aveŃi puterea 

de a decide asupra lor. Să luăm o pauză de 90 de minute, pentru a da timpul necesar 
personalului de specialitate din primărie să redacteze documentaŃia în conformitate cu legea, 
faŃă de acest subiect, sau, la dorinŃa dvs., putem să renunŃăm la acest material şi atunci vom 
începe şedinŃa în mod normal. 

 Deci trebuie să luăm o hotărâre pentru a avea acoperirea legală faŃă de acest 
subiect. 

 Deci, vă rog să votăm acum, cine este pentru a face o pauză de 90 de minute. 
Adică să ne revedem la ora 15, dacă nu întrunim majoritatea, atunci continuăm şedinŃa cu 
punctele de pe ordinea de zi. 

Cine este pentru ora 15?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„15 voturi pentru. Deci şedinŃa se va relua la ora 1500.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră 
un număr de 20 consilieri locali, lipseşte d-na consilier local Fărcaş Bianca. 
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Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, reprezentantul S.C. SALUB S.A. Ploieşti – punct de lucru Hunedoara, 
precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃa din data de 30.04.2010.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃa  Consiliului Local din 
data de 30.04.2010. 

 
Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, 30.04.2010 şi 18.05.2010, care au fost 

puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către 
preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după cum 
urmează:  

� Introducerea, dup ă punctul 15 al ordinei de zi, a unui proiect de 
hotărâre.  

 
16. Proiect de hot ărâre  privind acordarea unui mandat special repreze ntan Ńilor 
Municipiului Hunedoara în Adunarea General ă a   ASOCIATIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’. 

Ordinea de zi va fi renumerotată în mod corespunzător. 
 

Dl.Leu Mihai:  
„Am un amendament de făcut, aş vrea să-l trecem primul.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Ordinea de zi o face iniŃiatorul şedinŃei, care este domnul primar.” 
 
Preşedintele de şedin Ńă : 
„Deci, se va trece noul proiect la punctul 16 şi astfel, vă propun  să votăm ordinea 

de zi  modificată. S-a aprobat cu unanimitate de voturi ordinea de zi.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „ Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 
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Nu este cazul. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind ajustarea pre Ńurilor şi tarifelor 
practicate de S.C. SALUB S.A. Ploie şti – punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea 
serviciilor publice de salubrizare.   

 
 -    d-lui primar care prezintă  Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 

„Dar, maxim 10%” 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 

„Comisia propune ajustarea preŃurilor şi tarifelor cu până la 10%” 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„łinând cont de situaŃia de criză pe care o traversează populaŃia, propun, ca până 

la sfârşitul anului, să nu se modifice preŃul şi tarifele practicate de S.C. SALUB S.A. Ploieşti. Ca 
amendament, să rămână acelaşi preŃ.” 

 
Dl. Apopstolescu Dan:  
“Aş avea şi eu de specificat ceva. Ceea ce nu ştie domnul BobouŃanu, că aceste 

concesiuni care se fac cu externalizarea serviciului, Ńin cont de mai multe legi. Cum este legea, 
ordonanŃa ANRSC-ului 337 din 2002, iar într-un proiect cadru respectarea tuturor 
documentaŃiilor necesare pentru Legea aceasta 373/2002 şi 87 din 2001 se prevede că raportul 
dintre cheltuieli şi venituri, normal un raport fundamentat, va fi plătit de către consiliul local. Deci 
nu putem chiar de loc să nu … iar domnii de la Salub sunt aici şi ne pot explica…” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„FaŃă de cele ce spuneŃi dvs., înseamnă că nota de fundamentare nu a fost făcută 

corespunzător. În nota de fundamentare, în schimb se vorbeşte despre preŃul combustibilului…” 
 
Dl. Apopstolescu Dan:  
“Am spus, justificată corect….asta înseamnă o justificare corectă…lucrând în 

domeniul achiziŃiilor, ar trebui să ştii asta…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Eu am citit: - valoarea energiei electrice a crescut semnificativ, deoarece s-a 

încheiat contractul cu o altă societate, nu e problema cetăŃenilor…..” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „ Să înŃeleg că aŃi formulat un amendament domnule BobouŃanu? Care este 

acesta?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Da, să rămână acelaşi.” 
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Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Aşa cum spunea colegul meu, nu putem să nu creştem chiar deloc tarifele la 

gunoi şi pe lângă cele menŃionate aş mai menŃiona încă un aspect: dacă  Apa Prod-ul are 
posibilitatea, ca cei care nu plătesc să fie debranşaŃi, printr-un procedeu mult mai greoi, deci are 
această posibilitate de constrângere a cetăŃenilor de a plăti. Cei de la Salub nu au această 
posibilitate. Ei, indiferent de ce se întâmplă vor fi nevoiŃi să ridice gunoiul. Astfel eu propun să 
aprobăm o mărire funcŃie de rata inflaŃiei.”   

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Este un amendament? Trebuie să ne daŃi şi o cifră estimativă, cam ce înseamnă 

rata inflaŃiei.” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“7,5%.” 

Dl. Leu Mihai:  
„ Anul trecut s-au mărit preŃurile cu 20% şi inflaŃia a fost doar de 6,8 %. 
 Acum, în condiŃiile în care scad salariile, scad pensiile, toate scad, eu cred că nu 

ar fi cazul să mărim deloc aceste preŃuri. Propun ca acestea să rămână aşa cum au fost şi până 
acum.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Domule secretar, avem până acum cel puŃin 3 propuneri.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Am înŃeles amendamentul comisiei de comerŃ: până la 10%. Comisia de buget 

finanŃe: până la 10%. Vă rog calculaŃi în cifre exacte, deoarece în proiectul de hotărâre sunt cifre 
exacte. Vă rog calculaŃi în cifre exacte pentru a putea trece în hotărâre.”  

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
“ Propun 8%.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Domnilor, faŃă de propunerea dvs. şi faŃă de propunerea d-lui viceprimar, se pare 

că avem proporŃia de 8%. Deci propun să votăm amendamentul de 8%.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„ Noi nu suntem de acord cu majorarea tarifelor, deoarece veniturile au scăzut….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„HaideŃi să votăm.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Cine este de acord cu propunerea de majorare cu 8% a preŃurilor de la Salub.” 
 
Se votează amendamentul  comun al comisiei de comerŃ şi al  d-nului  viceprimar 

Dan Nicolae Robert: majorarea cu 8% a preŃurilor şi tarifelor practicate de SC Salub SA Ploieşti 
– punct de lucru Hunedoara. 
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Amendamentul  nu a fost adoptat  deoarece a întrunit: 10 voturi „pentru” , 9 
voturi „împotriv ă”   (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu 
Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia) şi o 
„ab Ńinere”  (Munteanu Gigi). 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Propunem amendamentul domnului consilier Leu, de a nu creşte tarifele.” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Acesta nu este un amendament, trebuie să trecem la votarea hotărârii, dacă nu 

trece …..  supuneŃi amendamentul celălalt, cu 10%” 
 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Cine este de acord cu propunerea de majorare cu 10% a preŃurilor de la Salub.” 
 
Se votează amendamentul comisiei de buget: majorarea cu 10% a preŃurilor şi 

tarifelor practicate de SC Salub SA Ploieşti – punct de lucru Hunedoara. 

 

Amendamentul  nu a fost adoptat  deoarece a întrunit: 18 voturi „împotriv ă”   
(Munteanu Gigi, Dan Nicolae Robert, Cazan Florin, Apostolescu Dan, NeamŃiu Ioan, Zuberecz 
Richard, GoghiŃă Daniel,  Chiş-Şerban Ana Aurelia, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin 
Nicolae, Leu Mihai, Vasilescu Tatiana, HepuŃ Teodor, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Szilagyi Ana 
Maria, BobouŃanu Dan) şi 2 „ab Ńineri”  (Şoş Iosif şi Demeter Ilie). 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii a întrunit 8 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 

NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie), 9 
voturi „împotriv ă”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu 
Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia) şi 3 
„ab Ńineri”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, Munteanu Gigi). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea aloc ării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, a sumei de   pân ă la 30.000 lei, pentru s ărbătorirea  Zilei de 1 
Iunie 2010 – Ziua Copilului. 

 
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

            -     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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Dl.Culcea Tudorel:  
„Am o nelămurire, mia devreme domnul secretar a spus că nu este permis „de 

până la”…. Aici apare chestia asta „de până la 30.000 lei.” Aici merge?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnule consilier, era vorba de procent „de până la 10%”. Se putea spune 8,2,   

8,5,  8,9,   9,9. Suma este până la, nu ai voie să o depăşeşti, dar nici nu te obligă nimeni să o 
cheltui pe toată.” 

 
Dl.Culcea Tudorel:  
„Era o nelămurire, era tot termenul de până la.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„La procent e una, la sumă este alta.” 
 
Dl.Culcea Tudorel:  
„Vă mulŃumesc.” 
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.69/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind repartizarea unei locuin Ńe convenabile 
situat ă în municipiul Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
            -     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dacă se poate spune, despre apartamentul în cauză, ce datorii are la Apa Prod, 

la taxe comune, ceea ce înseamnă cheltuieli pe care le-a făcut fostul proprietar, dacă actualul 
proprietar ştie despre ele şi dacă cumva şi-a luat angajamentul să  plătească aceste cheltuieli.” 

 
Dl.Gyorfi Jeno:  
„Pot răspunde eu fiindcă sunt în comisia de analiză a solicitărilor de locuinŃe. 

Aceste apartament a fost repartizat luna trecută altei familii, dar aceasta e refuzat, astfel 
apartamentul a fost distribuit acestui domn Horeanu Vasile, care va prelua toate datoriile. Şi-a 
asumat …. Eu am semnat procesul verbal… ” 

 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr.70/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri 
din administrarea Consiliului  Local al Municipiulu i Hunedoara  în proprietatea privat ă a 
actualilor de Ńinători ai construc Ńiilor. 

 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“La acest punct 4 nu voi vota deoarece aceste persoane  Mihăilă Simion şi Victoria 

îmi sunt afini.”  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Se va consemna în procesul-verbal.” 
 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate (19 voturi „pentru” – domnul viceprimar 
Dan Nicoale Robert nu votează deoarece are un interes patrimonial, prin afin). 

Art.1-2 se aprobă în unanimitate (19 voturi „pentru” – domnul viceprimar Dan 
Nicoale Robert nu votează deoarece are un interes patrimonial, prin afin). 

 
Hotărârea nr.71/2010 se aprobă în unanimitate (19 voturi „pentru” – domnul 

viceprimar Dan Nicoale Robert nu votează deoarece are un intere s patrimonial, prin afin). 
 
 

La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea concesion ării prin licita Ńie 
public ă a unor parcele de teren aflate în folosin Ńa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret şi se va vota în cabina de vot. Se ia o 
pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către 
comisia de validare. 

 



 9 

Deoarece votarea s-a executat de către unii consilieri locali, nu în cabina de vot,   
s-a solicitat refacerea buletinelor de vot şi votarea în cabina de vot. Se ia o pauză de 5 minute 
pentru refacerea buletinelor de vot. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea concesionării prin licitaŃie 
publică a  unor parcele de teren aflate în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Ovidiu Marius Hada – Primar Municipiul Hunedoara – preşedinte 11 voturi “pentru” 
Cazan Florin – consilier local – membru 17 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela Arieta – Director economic – membru 19 voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 
Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru 18 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan – director AdministraŃia FinanŃelor Publice Hunedoara – membru 19 voturi “pentru” 
Nimu Ioan – Şef Birou InvestiŃii – membru 18 voturi “pentru” 
 1 vot a fost anulat 
 

Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Comisia nu este validată, astfel votarea titlului proiectului de hotărâre, votarea pe 

articole şi  votarea hotărârii pe ansamblu nu mai continuă.”  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„ Aş dori să se revină săptămâna viitoare, fiindcă nu stăm deloc bine cu acest parc 

industrial…...” 
 

Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor consilieri, preşedintele de şedinŃă v-a dat cuvântul la început. ŞtiŃi foarte 

bine că dvs. puteŃi face şi alte propuneri.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ În conformitate cu votul nostru, comisia nu a trecut, deci nici proiectul de hotărâre 

nu mai poate fi votat.” 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe cl ădiri şi teren. 

 
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-     d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.72/2010 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind acordarea de  înlesniri la plata 
impozitului pe cl ădiri pentru persoanele care au efectuat 15 don ări de sânge consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

 
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.73/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea modific ării inventarului 
bunurilor care alc ătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara, î nsu şit prin 
Hotărârea Consiliului Local  al municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modific ările şi 
complet ările ulterioare. 

 
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 
NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie, 
Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan), 7 voturi „împotriv ă”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Leu 
Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae) şi 3 „ab Ńineri”  
(Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor, Chiş-Şerban Ana Aurelia). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnilor consilieri aŃi votat împotriva unui proiect pe fonduri europene, vă 

mulŃumim frumos. Vom avea suficiente motive să ieşim într-o emisiune, să le explicăm 
cetăŃenilor poziŃia acestor consilieri, nominal.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Cer nominalizarea lor.” 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea documenta Ńiei de avizare a 
lucr ărilor de interven Ńie  şi a indicatorilor tehnico-economici la obiectivul d e investi Ńie 
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“Cre şterea performan Ńei energetice Bloc 10(132), B-dul George Enescu  nr . 10, scara A, B, 
C, D – Hunedoara”. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.74/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea documenta Ńiei de avizare a 
lucr ărilor de interven Ńie  şi a indicatorilor tehnico-economici la obiectivul d e investi Ńie 
„Cre şterea performan Ńei energetice Bloc O5, B-dul Corvin  nr.10, scara A , B – 
Hunedoara”. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.75/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea documenta Ńiei de avizare 
lucr ări de inven Ńie şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectiv ul de investi Ńie 
„Reabilitarea, modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului M unicipal 
„dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, aprobarea pr oiectului „Reabilitarea, 
modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului M unicipal „dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara” precum şi a cheltuielilor aferente acestuia. 

 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
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                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.76/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea documenta Ńiei de avizare 
lucr ări de interven Ńie şi a indicatorilor ai obiectivului de investi Ńii „Centru Social 
Multifunc Ńional pentru Persoane Vârstnice în municipiul Huned oara”, aprobarea 
proiectului „Centru Social Multifunc Ńional pentru Persoane Vârstnice în municipiul 
Hunedoara”, precum şi a cheltuielilor aferente acestuia. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Leu Mihai:  
„În mod normal şi eu aş fi pentru aşa ceva, acum câteva luni ştiu că s-a format o 

comisie, la cererea domnului primar, prin care s-a vrut închiderea unor centre sociale din 
Hunedoara. Acum întreb: ce facem? Închidem unele şi deschidem altele?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La ce vă referiŃi domnule consilier?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Mai demult aŃi făcut o comisie, prin care dvs. închideŃi nişte centre sociale …” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Comisia a fost nu pentru închidere, ci pentru aflarea exactă a situaŃiei din teren, 

prin care s-a demonstrat că în condiŃiile actuale financiare nu avem suficiente fonduri pentru a 
menŃine toate aceste centre. Iar, acest proiect nu are nimic de-a face cu aceste centre.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Atunci de ce trebuie să investiŃi bani în aceste centre, când noi nu avem bani să le 

Ńinem pe cele care sunt.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acest centru nu a fost în discuŃie pentru închidere, este unul dintre centrele care a 

fost sugerat de către această comisie să se menŃină în funcŃiune, nu să se închidă.” 
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Dl. Balosin Nicolae:  
„Dacă am închis o cantină de ajutor social care se afla în oraş, credeŃi că o să vină 

cineva….…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Când aŃi închis cantina, domnule ?” 

 
Dl. Balosin Nicolae:  
„Nu ştiu… Anul trecut…” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Greşit.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, informaŃi-vă. Cantina funcŃionează.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Domnule Mihai Leu, aveŃi un amendament? Sau aŃi făcut nişte consideraŃii?” 
 
Dl.Leu Mihai:  
„Eu, încă o dată spun, din moment ce nu avem bani să ne ocupăm de cele care 

sunt acum,  cum investim pentru altele? 
Asta cu fondurile europene o auzim de fiecare dată, dar până acum nu am văzut 

nici un ban.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Dacă nu mai sunt înscrieri la cuvânt, trecem la vot.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 

NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie, 
Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan) şi  10 ”ab Ńineri”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Leu Mihai, 
Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ 
Teodor, Chiş-Şerban Ana Aurelia). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea planului urbanistic de 
detaliu pentru „TRANSFORMARE STA łIE BANDĂ ÎN LOCUINłĂ INDIVIDUALĂ D+P+E, 
MAGAZIE, GARAJ AUTO ŞI ÎMPREJMUIRE PROPRIETATE”, situat ă în municipiul 
Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.77/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea  vânz ării prin licita Ńie 
public ă a  unor terenuri situate în municipiul Hunedoara. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

„Comisia propune, pentru art.2, lit.”a”, „b” şi „c” – 25 de euro/mp.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
 

Se votează amendamentul comisiei de comerŃ: pentru art.2, lit.”a”, „b” şi „c” – 
25 de euro/mp.” 

Amendamentul  a fost adoptat,  a întrunit:20 voturi „pentru”  .  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2, cu amendamentul adoptat, se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret şi se va vota în cabina de vot. Se ia o pauză 
de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de 
validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaŃiei publice,  pentru vânzarea unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, a constatat 
următoarele: 
 
       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 11 voturi “pentru” 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 17 voturi “pentru” 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru 18 voturi “pentru” 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru 18 voturi “pentru” 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 18 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice,  pentru vânzarea unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, este următoarea : 
 

    Nu s-a întrunit cvorumul legal pentru alegerea preşedintelui; 
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       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru; 
       - Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 

 
 

                    Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru vânzarea unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, a 
constatat următoarele: 
 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 18 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 18 voturi “pentru” 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru 18 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru  18 voturi “pentru” 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 17 voturi “pentru” 
 
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaŃiei publice,  pentru vânzarea unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, este 
următoarea : 

      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Homorodean Anca - şef serviciu S.I.T.L.- membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.78/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea închirierii prin licita Ńie 
public ă a unor terenuri aflate în domeniul public al munic ipiului Hunedoara pentru 
amplasarea de panouri publicitare. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl.Leu Mihai:  
„În ultima şedinŃă am întrebat ce sume se încasează de către primărie, ca urmare 

a punerii la dispoziŃie a acestor terenuri. Am primit o hârtie, eu am rămas surprins: 25 de dolari 
pentru fiecare  panou publicitar. Nu este mult, mult prea puŃin? Aici scrie 25 de dolari pe 
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panou/lună. Deci înseamnă 275 de dolari pentru 11 panouri publicitare/lună, nici măcar de euro. 
Mă gândesc la conducerea primăriei, a spus că aduce nişte investitori, dacă nu ar putea fi totuşi 
nişte investitori, totuşi, puŃin mai mari. Cu  275 de dolari /lună nu ştiu ce putem rezolva.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„DoriŃi să vă răspund? Aceşti investitori au fost aduşi de vechea administraŃie.”  

 
Dl.Leu Mihai:  
„Eu consider că pentru 275 de dolari/lună, mi se pare o sumă… odată vorbiŃi de 

proiecte, de milioane de euro… de sute de milioane de euro şi altă dată ne spuneŃi să ne 
bucurăm la 275 de dolari.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nicidecum, niciunde în hotărârea de consiliu nu scrie să vă bucuraŃi. A fost o 

cerere din partea celor care aveau aceste panouri publicitare, prin care solicitau să continue să 
închirieze acel teren, este vorba de 1mp., nu ştiu cât iau amprenta la sol. Dacă dvs. nu doriŃi, 
sau vreŃi să ridicaŃi licitaŃia la 1000 de euro, vă rog frumos să o faceŃi.” 

 

Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Domnule consilier, de la aceste sume va fi licitaŃie publică, puteŃi participa şi dvs. 

şi puteŃi să daŃi 200 de euro/mp. chiar dvs., sau o altă persoană. Poate veni oricine fiindcă este 
licitaŃie publică. La acele sume pe care le-aŃi spus dvs. se adaugă taxa de publicitate, stabilită 
de către consiliul local.” 

Dl.Leu Mihai:  
„ Este 3%, nu?” 

Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Vreau să fac o completare la răspunsurile domnului primar şi a domnului 

viceprimar. 
Aceste sume de la care se pleacă licitaŃia au fost stabilite de către consiliul local, 

printr-o hotărâre aprobată în unanimitate, nr.205/2009 privind stabilirea taxelor şi tarifelor, pentru 
utilizarea spaŃiilor cu altă destinaŃie decât locuinŃă şi pentru folosirea terenurilor aflate în 
administrarea Consiliului Local şi a altor instituŃii publice, pe anul 2010. 

 Conform normelor legale, taxele şi tarifele se stabilesc până la sfârşitul lunii 
decembrie a anului, pentru anul următor. 

 Nici măcar, dacă interveniŃi în hotărâre, să modificaŃi, nu se mai poate.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ AŃi înŃeles  explicaŃia dată de către domnul secretar? Domnule Mihai, mai doriŃi să 

spuneŃi ceva?” 

 

Dl.Leu Mihai:  
„Şi dacă spun, spun degeaba. Înseamnă că este pusă aşa.. eu am spus, pentru 

fiecare panou, eu propun majorarea sumei la 200 euro.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pentru luna decembrie, domnule consilier, când se vine cu propunerea, puteŃi 

cere o majorare pentru aceste panouri….”  

Dl.Leu Mihai:  
„De ce aŃi pus-o atunci pe ordinea de zi?” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, tarifele pe anul 2010 au fost stabilite de către domniile voastre, 

în decembrie 2009. Pentru tarife eventuale, în 2011, puteŃi să faceŃi o propunere în decembrie 
2010.” 

 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 

Dl. Munteanu Gigi:  
„ Dacă are cineva un amendament de făcut, haideŃi să-l facem, dacă nu să trecem 

la votarea hotărârii.” 

 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Domnule preşedinte, domnul secretar, tocmai v-a explicat că nu se poate schimba 

preŃul de pornire, fiindcă este deja stabilit prin aceea hotărâre, din  noiembrie sau decembrie… 
Deci, se porneşte licitaŃia de la 25 de dolari şi se poate ajunge la 200, dacă aşa se 

doreşte.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Munteanu Gigi:  
„ Domnilor consilieri, trecem la votul titlului hotărârii.” 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 

NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie, 
Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan) şi  10 ”ab Ńineri”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Leu Mihai, 
Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ 
Teodor, Chiş-Şerban Ana Aurelia). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hot ărâre  privind acordarea unui mandat special 
reprezentan Ńilor Municipiului Hunedoara în Adunarea General ă a   ASOCIATIEI „FOTBAL 
CLUB HUNEDOARA’’. 
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                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Domnilor consilieri, hotărârea pe care aŃi primit-o astăzi este o hotărâre necesară 

deoarece echipa pentru care dvs. aŃi aprobat înfiinŃarea ei, trebuie să participe în data de 15 
iunie la meciul de baraj, pentru trecerea în Liga a III-a. Prin modificarea statutului este 
obligatorie  trecerea din AsociaŃie „Fotbal Club Hunedoara” în Club Sportiv. Această hârtie a fost 
primită de la AsociaŃia JudeŃeană de Fotbal, în eventualitatea în care noi câştigam seria. 

Cum acest lucru l-am ştiut doar cu două etape înainte de final, am demarat atunci 
procedurile, de la Ministerul JustiŃiei a venit  rezervarea de denumire, iar mâine trebuie să aibă 
loc, în regim de urgenŃă aş spune, Adunarea generală a membrilor asociaŃi, care să aprobe 
modificarea statutului şi schimbarea denumirii asociaŃiei în Club Sportiv. Urmând ca luni, sau 
marŃi cel târziu, la Judecătoria din Hunedoara să fie depuse actele respective, urmând ca în 
urma sentinŃei definitive să se înainteze documentaŃia necesară la Ministerul Tineretului şi 
Sportului pentru obŃinerea certificatului de identitate sportivă. 

Dacă nu vom face aceste lucruri, deci aprobarea mandatului pentru Mihai Leu şi 
Dan BobouŃanu să participe la adunarea generală de mâine, ar însemna o amânare de cel puŃin 
15 zile, dacă nu mă înşel, şi asta înseamnă că la meciul de baraj nu vom putea participa, 
neavând acel certificat de identitate sportivă. Şi toată munca de un an de zile a fost în zadar. 

 Ce vreau să remarc aici, aş vrea doar câteva completări, ca să nu vă reŃin prea 
mult: la art.1 - AsociaŃia sportivă a trimis o înştiinŃare, către primărie, pentru ordinea de zi, 
probabil că primăria, prin compartimentul de specialitate a considerat să modifice puŃin ordinea 
de zi, nu ar fi o problemă, dar aici, la art.1 se mandatează reprezentanŃii municipiului Hunedoara 
în adunarea generală de mâine, să se procedeze după cum urmează, ... ,vreau să ştiu… cine 
sunt reprezentaŃii din adunarea generală de mâine. Să fie trecuŃi cu numele, la art.1. Există o 
omisiune, trebuie să ştim exact numele, la judecătorie ne trebuie numele reprezentanŃilor. ScrieŃi 
numele. ….Numele, vreau să ştiu.” 

 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, dvs. şi domnul Mihai Leu sunteŃi mandataŃi deja ….” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dar, domnule primar, trebuie să scriem numele, când ducem actele, ştiu, pentru 

că eu am fost data trecută, să se scrie cine sunt acei oameni: scrie….” 

Dl. Dan Nicoale Robert:  
“La Eco Sid tot aşa facem…..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Scriem numele…..” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Nu scriem numele…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dvs., vreŃi să-mi spuneŃi că nu trebuie să scriem numele? 
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Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Numele reprezentanŃilor în adunarea generală…..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Cine sunt aceia….” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Au fost stabiliŃi într-o şedinŃă: dvs. şi domnul Leu.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Aceşti oameni trebuie trecuŃi aici.” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Dar este hotărâre.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă rog să mă ascultaŃi, dacă dvs. peste 6 luni nu mai sunteŃi….” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Domnule primar am înŃeles, pentru a nu avea probleme, de contestare la 

judecătorie, scrieŃi numele, şi dacă peste o zi sau săptămâna viitoare aceşti doi oameni, pleacă 
din AGA şi reprezintă altcineva consiliul local, atunci rapid îi trecem pe ceilalŃi.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Va trebui făcută o altă hotărâre.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ Se va face o altă hotărâre care va fi dusă la judecătorie.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De ce să se mai facă o hotărâre…?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ Pentru că aşa trebuie trecut.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă peste şase luni dvs. nu veŃi mai fi…ArătaŃi-ne concret…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„ Domnule primar…” 
 
Dl.Leu Mihai:  
„Nu e nici o problemă…haideŃi să o amânăm….o facem după ce am trecut barajul, 

va merge Aurul Brad la baraj…..” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu se mai poate amâna domnule consilier, pentru că a fost introdusă pe ordinea 

de zi. Dvs. puteŃi să votaŃi împotrivă….” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu, domnule primar, am cerut doar să se specifice că acei reprezentanŃi care au 

fost votaŃi sunt Mihai Leu şi BobouŃanu Dan.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„PuteŃi să faceŃi un amendament domnule consilier. Dar ea rămâne aşa cum este, 

nu se poate amâna pentru că este pe ordinea de zi…” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu…., este un amendament. Poate vi se pare absurd ceea ce spun. Vă rog să 

urmăriŃi până la capăt raționamentul: Se mandatează reprezentanŃii Municipiului Hunedoara  în  
Adunarea Generală a AsociaŃiei, să procedeze după cum urmează: să prezide un consiliul 
director care este votat din 3 domni, care, întâmplător sau nu, nu fac parte din adunarea 
generală. Se încalcă legea fundaŃiilor unde spune că: din cadrul consiliului director pot face 
parte persoane străine de adunarea generală, cu condiŃia să nu depăşească o pătrime. 

În situaŃia aceasta, aceşti 3 domni, dacă îi trecem aici, e OK, votăm, dar mergem la 
judecătorie cu această listă, judecătoria ne va trimite înapoi acasă, pentru că membrii fondatori 
sunt doar 3. Să spunem că mărim numărul listei. Cum s-au făcut propuneri, în număr de 8, ar 
mai trebui încă 4, să fie 12 pentru ca aceşti 3 să poată intra. Nu?  O pătrime. 

Trecem peste asta, dar, uitaŃi-vă cu atenŃie la art.4….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să vă întreb: în consiliul director actual, membrii reprezintă o pătrime?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De ce nu?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Pentru că nu reprezintă, şi tocmai din această cauză am vrut să îndreptăm o 

greşeală, să nu fim iarăşi întorşi ca data trecută şi atâta tot.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Deci data trecută aŃi fost întorşi?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Data trecută am obŃinut o amânare până la o următoare adunare generală să 

intrăm exact cu actele cum trebuie.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Şi de ce nu aŃi remediat-o domnule consilier? Adunarea generală putea să fie 

acum 6 luni, acum 9 luni…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Domnule primar…vă rog să mă lăsaŃi să vă explic….. La art.4: numeşte 

reprezentanŃii municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃiei în persoana domnilor 
consilieri Şoş şi a domnului consilier NeamŃiu, pe perioada mandatului de consilier local. Din ce 



 21 

dată? De astăzi. Asta ce înseamnă? Că Leu şi BobouŃanu care au iniŃiat acest proiect, sunt 
scoşi cu data de astăzi din Adunarea Generală, ca reprezentanŃi, pentru că şedinŃa de consiliu 
fiind astăzi, iar adunarea generală este mâine, pentru ca noi doi să nu mai putem participa, să 
participe ceilalŃi colegi ai noştri. Asta este toată şmecheria. 

 Dacă dvs. vreŃi să fiŃi corect atunci haideŃi să  spuneŃi: se numesc reprezentanŃii 
din data de luni, să spunem… după şedinŃă, iar pentru şedinŃa de mâine îi mandataŃi pe Leu şi 
BobouŃanu să voteze exact ceea ce spuneŃi dvs., pentru că de fapt asta trebuie să voteze 
reprezentanŃii…… ” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă rog să mă ascultaŃi… sunt de acord, pentru că intenŃia nu a fost ca dvs. să nu 

mergeŃi la aceea şedinŃă…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Aşa reiese din material…Domnule secretar, reiese sau nu?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„FaceŃi amendamentele domnule consilier…” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi voie, art.4 a fost introdus, pentru că momentul în care dvs. cu Mihai Leu 

intraŃi în consiliul director nu puteŃi să fiŃi şi reprezentaŃii municipiului. Şi atunci dvs. trebuie să 
alegeŃi. Ori veŃi fi acolo…, sau vreŃi să fiŃi în ambele părŃi?” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu, să participăm, în calitatea pe care o avem la şedinŃa de mâine pentru că este 

activitatea asociaŃiei pe care noi o cunoaştem de un an de zile. Nu puteŃi să mandataŃi pe 
altcineva să participe, despre aia era vorba, iar în rest, ceea ce doriŃi dvs. se va vota exact cum 
doriŃi dvs., sau cum doresc colegii. Mă scuzaŃi. 

 Pentru că aşa mandatează consiliul local pe cei doi  să voteze, în rest nu am nici o 
observaŃie.” 

Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Dar, trebuie să înŃeleg, dvs. vă face plăcere să vă votaŃi singur…. Atunci nu este 

nici o problemă.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu, fiindcă sunt 3 membrii fondatori…” 

Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci am înŃeles domnule consilier că aveŃi două amendamente. Da? 
La art.1: să fie trecute numele Leu Mihai şi BobouŃanu Dan – reprezentanŃii  

municipiului pentru adunarea generală de mâine. 
 La art.4, începând cu data de 1.06.2010.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Oricum, să ştiŃi că veneam cu un amendament de înlocuire, a mea şi a d-lui Mihai. 

Nu era important să fac public…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi am ştiut că legal nu puteaŃi să fiŃi în ambele ....” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„ Domnilor consilieri, haideŃi să fim un pic mai expeditivi. Mai sunt şi alte înscrieri la 

cuvânt?” 

Dl. Leu Mihai:  
„Eu consider, dacă toată lumea poate să înŃeleagă, echipa este pe locul I, ca să 

ajungem la baraj trebuie să ne grăbim, să fim în regulă cu actele….” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De aceea le-am făcut astăzi domnule consilier…..” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Numai puŃin, domnule secretar, aŃi uitat aici să treceŃi, la unul dintre articole, ar 

trebui trecut şi votarea noilor membri asociaŃi, care au făcut cerere de aderare la asociaŃia 
Fotbal Club, pentru că sunt persoane care au făcut cerere. Inclusiv aceşti 3 domni pe care i-a 
trecut domnul primar noi vrem să-i cooptăm, să facem cerere iar adunarea generală să voteze.” 

  
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„AveŃi cereri, sau o să fie?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Da, sunt cererile.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La cine aŃi anunŃat?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„La toŃi.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu nu am auzit, pe mine nu m-aŃi întrebat. Pe mine m-aŃi întrebat domnule 

consilier? 
AŃi anunŃat în ziar? Domnule consilier……” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Eu v-am dat nişte informaŃii…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pe cine aŃi anunŃat? Că dacă nu aŃi anunŃat numai pe cine v-aŃi gândit dvs. Nu mi 

se pare normal…. 
FaceŃi un anunŃ în ziar, şi oricine doreşte să fie susŃinător, membru cotizant, să 

fie…..nu e nici o problemă….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dacă nu trecem şi acel articol, înseamnă că nu se schimbă nimic în consiliul 

director…..” 
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Dl. Dan Nicoale Robert:  
“După cum ştiŃi, m-am  exprimat de atâtea ori până acum, eu nu sunt un iubitor al 

fotbalului, dar respect pe fiecare şi chiar am votat pentru înfiinŃarea acestei asociaŃii. 
Ceea ce nu vreau să se întâmple cu această echipă, ceea ce s-a întâmplat cu 

Corvinul 2005, când Primăria Municipiului Hunedoara contribuia cu bani la aceea echipă…”  
 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu era o echipă, era o societate comercială……sunt lucruri diferite, nu 

confundaŃi.” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Eu ştiu că dvs. cunoaşteŃi  mai bine ca mine dedesubturile….. acelaşi lucru se 

întâmpla…, primăria dădea bani la Corvinul 2005, dar nu avea nici un control asupra banilor pe 
care îi dădea, şi nu i se spunea niciodată nimic ce se făcea cu acei bani. Era la latitudinea 
membrilor acelei societăŃi,  a asociaŃilor din acea societate comercială. 

Această echipă a fost făcută ca să fie echipa primăriei, a consiliului local, dar, 
consiliul local vreau să decidă asupra banilor pe care îi bagă în această echipă şi să aibă un 
control şi o justificare a fiecărui ban, pentru că sunt bani publici. 

Vreau să atrag atenŃia tuturor consilierilor. Foarte exact nu ştiu cum funcŃionează o 
societate non-profit, dar din câte ştiu eu, în momentul în care se ia o hotărâre, este un om şi un 
vot… nu contează că unul dintre asociaŃi, un membru fondator pune 3 miliarde pe an, şi altul 
pune 5 milioane, votul celui cu 3 miliarde este egal cu al celui cu 5 milioane. Atunci, nu mi se 
pare corect ca noi, consiliul local…” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Asta nu e o societate pe acŃiuni…..” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Atâta ştiu şi eu….domnule Mihai, vreŃi să vă arăt non-profituri ce maşini au? 
 Eu nu vreau să găsesc astfel de situaŃii, eu vreau să nu ajungem la astfel de 

situaŃii…..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„De ce vorbiŃi despre un lucru pe care nu îl cunoaşteŃi. Domnul primar a cerut 

întotdeauna hotărârile consiliului director, o situaŃie a banilor cheltuiŃi de asociaŃie…. Ce legătură 
are una cu alta?….” 

 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Are legătură, dvs. vreŃi să veniŃi cu 20 de membri asociaŃi, şi consiliul local va fi cu 

un reprezentant sau doi.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Consiliul local reprezentă municipiul Hunedoara.” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Da, şi poate să reprezinte şi judeŃul Hunedoara…… are un vot, ca şi acela care 

poate da doar 5 milioane…sau cât stabiliŃi dvs… dar, are un vot…. 
În momentul în care se hotărăşte … vindem jucătorul acela…” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„CitiŃi statutul….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu am nici măcar cel mai mic interes ca asociaŃia să încalce legea….” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Nu am spus că dvs. aveŃi acest interes.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Iar dacă noi cei care susŃinem acest lucru, vom avea vreodată vre-un interes. … 

putem fi traşi la răspundere…..” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“În adunarea generală, reprezentantul consiliului local …..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dvs. deschideŃi o discuŃie, să treacă timpul, ….dacă nu vreŃi să votaŃi, nu votaŃi…” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Domnule BobouŃanu, nu noi vrem să nu votăm….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„AveŃi un discurs pe lângă subiect….” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Nu am un discurs pe lângă subiect… eu vreau să-mi explicaŃi dvs. mie, sunt 7  

membri asociaŃi, aveŃi acum 3, vreŃi să mai băgaŃi nu ştiu câŃi….” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu putem să mai băgăm, conform….  acestei fundaŃii, au dreptul să devină 

membru  susŃinător oricine, inclusiv dvs.” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Şi am un vot.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Da, şi aveŃi un vot. Şi în momentul promovării în liga a II-a eşti obligat din club 

sportiv să te transformi în societate comercială, şi atunci cei care vor fi în consiliul local, noi sau 
alŃii, vor lua decizia că părŃile respective ca acŃionar, vor fi mai mari la Primăria Hunedoara, care 
a contribuit cu o sumă şi mai mici la …” 
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Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Cine va hotărî asta?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Acest consiliu sau următorul…” 
 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Este lege domnule…dacă o echipă intră în liga a doua nu are voie să funcŃioneze 

ca o societate non profit, trebuie să fie societate comercială.” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Am înŃeles, asta e în viitor, haideŃi să vorbim la prezent…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule BobouŃanu, dvs. şi domnul Leu doriŃi să fiŃi membri susŃinători?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Da, noi am făcut cereri, atât.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dvs. şi încă 10 oameni, sau încă 30 de oameni daŃi câte 5 lei la echipă, 

sunteŃi consideraŃi susŃinători?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Este o altă poveste…!” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„RăspundeŃi la întrebare.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„SunteŃi pe lângă subiect, nu vă supăraŃi…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„ Vă rog frumos să îmi răspundeŃi. VeŃi fi consideraŃi…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„StudiaŃi legea domnule primar şi verificaŃi ce spune în lege, nu mai veniŃi….. 

clarificaŃi pe aceşti oameni ce se spune în lege……” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„DoriŃi să îmi răspundeŃi?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Domnule primar, am şi eu o întrebare, dvs. ca şi primar sunteŃi obligat să puneŃi în 

aplicare hotărârile consiliului local?” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu am terminat discuŃia cu domnul  consilier BobouŃanu. 
 Domnule  consilier, dvs. dacă puneŃi 5 lei, ca şi susŃinător, aveŃi drept de vot?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Nu înŃelegeŃi că nu este societate comercială?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu aveŃi nici o legătură, puteŃi să spuneŃi orice vreŃi, nu are legătură cu subiectul 

acesta.” 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ Domnule consilier, haideŃi să vedem dacă aveŃi dreptate, din ceea ce dvs. 

spuneŃi, propun să se voteze. Astfel, propun votarea amendamentelor prezentate de către 
domnul consilier BobouŃanu…, respectiv completarea la art.1 – completarea cu numele dvs. şi a 
domnului consilier Leu. Iar la art.4, completarea cu data de 1.06.2010. 

Dorim să facem nişte paşi, fiindcă nu mai încetăm cu astfel de discuŃii, văr rog 
frumos.” 

Se votează amendamentul domnului consilier local BobouŃanu Dan : la art.1: să 
fie trecute numele Leu Mihai şi Bobou Ńanu Dan.  

Amendamentul  a fost adoptat,  a întrunit: 20 voturi „pentru”  .  

 

Se votează amendamentul domnului consilier local BobouŃanu Dan : La art.4: 
…începând cu data de 1.06.2010. 

Amendamentul  a fost adoptat,  a întrunit: 20 voturi „pentru”  .  

 
Dl. Demeter Ilie:  
„ Domnule preşedinte, sunt revoltat că am ridicat mâna să mă înscriu la cuvânt şi 

nu i s-a dat cuvântul. AlŃi consilieri au dreptul să vorbească şi eu nu am dreptul, consider că    
m-aŃi lezat de acest drept al meu de a discuta punctul la un punct din şedinŃă. Rog să se 
menŃioneze acest fapt.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
„ Îmi cer scuze…” 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1, cu amendamentul aprobat  se aprobă în unanimitate. 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Art.4, cu amendamentul aprobat  se aprobă în unanimitate. 
Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.79/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hot ărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara a unui pre şedinte de şedin Ńă pentru perioada 01.06.2010 
– 31.07.2010. 
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                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

 
Dl. Horvath Zoltan:  

„Propun pe dl. Şoş Iosif ca preşedinte de şedinŃă în perioada următoare.” 

Propunerea se aprobă în unanimitate. 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.80/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
18. Informare privind plângerea prealabilă formulată de S.C. Egreta COMIMPEX 

S.R.L., prin Cabinet de avocat Căzănaru Teodora Cristina, referitoare la „revocarea, respectiv 
anularea ” Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.45/2010 privind aprobarea 
încetării Contractului de asociere nr.22.158/14.05.2007 încheiat între Consiliul local al 
municipiului Hunedoara şi S.C. Egreta Comimpex S.R.L.. 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
19. Diverse.    
  
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor consilier, se apropie termenul pentru prezentarea Rapoartelor de 

activitate. La momentul împlinirii anului de mandat, din iunie în iunie, aş vrea să am rapoartele 
de activitate, pe consilier şi pe comisie, aşa cum prevede legea. 

O altă problemă, aş vrea să vă reamintesc prevederea din art.44 din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001: Proiectele de hotărâri înscrise pe ordinea de zi a 
şedinŃei consiliului local nu pot fi dezbătute dacă nu sunt însoŃite de raportul compartimentului 
de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului, care este elaborat în termen de 30 
de zile de la înregistrarea proiectului, precum şi de raportul comisiei de specialitate a consiliului, 
cu excepŃia cazurilor prevăzute la art. 39 alin. (2) şi (4). Deci nu voi mai face nici un rabat de la 
termenul de 30 de zile, nici unul. Caracterul urgent îl stabileşte juridicul, nici măcar domnul 
primar nu-l stabileşte sau iniŃiatorul, juridicul îl stabileşte conform legii.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Şi consiliul local.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Consiliul local dacă se întruneşte. Şi cine îl convoacă?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Cine poate conform legii. Primarul, sau o treime din rândul consilierilor.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Da, dar repet încă o dată: 30 de zile. Caracterul de urgenŃă este dat de prevederi 

din Legea nr.215/2001. Pentru şedinŃele de îndată, de asemenea avem prevederi legale. 
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Aceasta pentru a evita aceste sincope, pauze sau cum doriŃi dvs. să le denumiŃi, 
de astăzi. Vă mulŃumesc frumos.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am primit răspuns la interpelările făcute în şedinŃa anterioară şi vreau din partea 

compartimentului de specialitate, în legătură cu interpelarea făcută în 29.04.2010 privind 
„Respectarea legalităŃii şi oportunităŃii procedurii privind atribuirea şi întocmirea contractelor de 
achiziŃii publice şi reflectarea acestora pe capitolul cheltuieli ale bugetului”, mă refer la acel 
control, care a fost dispus în baza unui ordin de serviciu, din partea domnului primar, în calitate 
de ordonator de credite, înregistrat sub nr.29289/17.07.2009. Vreau o copie după sesizarea  
nr.35352/17.07.2009 către Curtea de conturi şi o copie după raportul de control împreună cu 
documentele justificative care stau la baza soluŃionării dosarului penal nr.40/P/2010 de la 
DirecŃia NaŃională AnticorupŃie – Serviciul Teritorial Alba-Iulia. Ceea ce mi-aŃi scris dvs., din 
parte compartimentului de specialitate, este doar o concluzie. Aş dori să primesc acelaşi raport 
care stă la baza soluŃionării dosarului nr.40. pentru că este vorba de un raport al comisiei de 
audit intern.  

Deci să nu primesc încă o hârtie, să mai cer odată, fiindcă ……… 
Deci există două rapoarte, da? Conform celor ce scrieŃi aici, raportul de control al 

comisiei de audit nr.29289/17.07.2009 şi copie după sesizarea nr. nr.35352/17.07.2009 către 
Curtea de conturi, cât şi o copie după raportul de control împreună cu documentele justificative 
care stau la baza soluŃionării dosarului penal nr.40/2010. 

 În ceea ce priveşte atribuirea SocietăŃii Comerciale GAIJIN MEDIA SRL, cum că la 
Zilele Hunedoarei, contractul de prestări servicii, doar cu o valoare mai mare de 125.000 euro, 
se încadrează la o licitaŃie şi sub nu se încadrează, da. Da, este o atribuire legală, dar nu 
morală. 

La interpelarea cu ofertele prezentate firmelor de profil pentru evenimentele ce se 
vor desfăşura cu ocazia Zilelor Municipiului Hunedoara, mi-aŃi comunicat copii ale adreselor 
transmise operatorilor economici, şi aici avem 3 firme: AsociaŃia MEDIA PRODUCTION, din str. 
Bradului nr.15 – Bacău, o dată şi AsociaŃia MEDIA PRODUCTION, din str. Bradului nr.15 – 
Bacău  a doua oară şi SC GAJIN MEDIA SRL din Braşov.” 

 
D-ra Ricea Suzana:  
„E o eroare. Era trimisă unui operator economic…..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Când înaintaŃi date către consiliul local, nu ar trebui să existe erori de genul 

acesta pentru că  vorbim de foarte mulŃi bani.” 
 
D-ra Ricea Suzana:  
„50.000 lei.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu 350.000 lei? Cât am aprobat noi?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar nu înseamnă că trebuie să se cheltuiască.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„AtenŃie, este vorba de: până la …” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am o altă interpelare, la care am primit răspuns, referitoare la adresa:… iluminat 

public în zona parcului industrial… eu nu am cerut iluminat public în zona parcului industrial, am 
spus în staŃia de autobuz. Dacă un bec se află în limita posibilităŃilor financiare ale primăriei, mă 
mir. Deci, să punem un bec în zona staŃiei de autobuz….înseamnă că financiar primăria stă 
foarte rău.” 

 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Voi ruga pa d-na juristă să vă citească interpelarea, domnule consilier.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„La punctul 2, referitor la iluminatul public de pe str. M. Viteazu: vă facem cunoscut 

că în urma unei furtuni din vara anului 2009 s-a rupt un stâlp de beton care trebuie înlocuit şi 
echipat corespunzător. Această informare am făcut-o eu. Mi se răspunde cu acelaşi lucru. Mă 
rog….În perioada respectivă SC Luxten nu avea materiale necesare în stoc, adică de un an de 
zile, şi momentan din motive financiare, revenim aici, prin neplata facturilor restante, 
concesionarul a sistat lucrările de întreŃinere –menŃinere. 

Deci să înŃeleg că cetăŃenii nu mai pot beneficia de iluminat public pentru că 
primăria nu a reuşit să-şi achite facturile din cauza faptului că nu sunt bani. Nu? 

Le răspundem unor oameni. 
Trebuie să înŃelegem că este vorba de un stâlp, care de un an de zile nu s-a pus.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. aŃi uitat că în 89 a fost revoluŃie, şi noi nu putem să ordonăm unei firme să 

facă lucrări?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nu, domnule primar, să achitaŃi facturile restante.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Se achită domnule, în limita posibilităŃilor. Se achită facturile.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„S-au început lucrările de marcaje rutiere în municipiul şi este în atenŃia noastră 

trecerea de pietoni la care faceŃi referire.. aceste marcaje există dar lipsesc cu desăvârşire. 
Poate încercaŃi şi cu gropile…. 
Iar cetăŃenilor de la Pestişu Mare nu le putem zice din ce dată vor putea să facă 

naveta din zona Pestişu Mare Hunedoara - aici există câte comisii se vor face…câte studii de 
oportunitate, dar la clar şi la concret nimic.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La gropi, vom explica cetăŃenilor cine este de vină…..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Vreau să ştiu la ce dată se va începe transportul de la Pestişu Mare.” 
 
D-na Chi ş Şerban Aurelia:  
„În urmă cu ceva timp, ceva mult timp, am mai ridicat problema cabinetelor 

medicilor din Policlinica cu plată. Cabinete care sunt plătite, s-a amânat încheierea contractelor 
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de vânzare-cumpărare, nu ştiu din ce motiv, că nu sunt intabulate spaŃiile comune. S-au vândut 
restul spaŃiilor din Policlinica cu plată, singurele care nu au contract de vânzare-cumpărare sunt 
cabinetele medicale. Vă întreb cum am întrebat şi data trecută: ce aveŃi cu doctorii? E vorba de 
7 cabinete. Restul, toate spaŃiile sunt vândute la diverşi clienŃi. 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Voi ruga colegii de la impozite şi taxe, concesiuni, să vă redacteze un răspuns.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Nu ştiu care este regulamentul la Primărie, referitor la comisiile de licitaŃie. Eu, la 

facultate, de doi ani de zile supraveghez licitaŃiile. Nu cred că avem acelaşi regulament aici. 
Referitor la proiectul cu parc industrial, dacă nu există o comisie de rezervă, e păcat ca pentru 
un singur membru să nu treacă proiectul. 

 Ar trebui să fie mai flexibilă comisia. 
Îmi pare rău că pentru aceea comisie de licitaŃie, nu a trecut proiectul şi nu se 

poate interveni…..” 
 
Dl. Dan Nicoale Robert:  
“Dvs. puteaŃi să faceŃi un amendament…înainte de votarea titlului..puteaŃi propune 

mai multe persoane. 
Sau puteaŃi veni de la comisii cu amendamente, sau puteaŃi să faceŃi în plen alte 

propuneri.”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Rugămintea mea, pe viitor, e bine să fie susŃinut mai intens proiectele….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. aveŃi datoria să întrebaŃi, conform legii…. Vă rog să mă credeŃi, în nota de 

fundamentare au fost puse la dispoziŃia dvs. toate informaŃiile.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Mai am o rugăminte la domnul secretar, poate că ar fi bine, când apare invitaŃia la 

şedinŃă, acolo unde sunt hotărâri care  se iau cu două treimi din consilieri în funcŃie, sau 
jumătate plus unu, să fie făcut un asterisc, sau un semn. Noi vom cunoaşte legenda şi vom fi 
mai atenŃi.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„ConŃinutul invitaŃiei este expres prevăzut în Legea nr.215/2001: ora, locul şi 

titlurile proiectelor. Şi atât. 
Deci, preşedintele de şedinŃă are un îndrumar, domnule consilier, în care scrie 

acest lucru. Tocmai ca să nu se greşească.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Mai am o problemă. Ar trebui să respectăm ora de începere a şedinŃelor. Dacă 

este ora două atunci să fie ora 2, maxim 205. Nu ar trebui să fie o prelungire mai mult de 5 
minute. A spus domnul BobouŃanu, vă rog să verificaŃi gropile, mai ales la benzinăria de aici din 
faŃă, oricum faci dai în groapă, etc….” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă pot explica, sunt două posibilităŃi…să facem acele acoperiri, plombări, cu 

colegii noştri din primărie, la care, la majoritatea le-a expirat contractul, fiindcă erau angajaŃi pe 
termen limitat. Noi nu am mai avut voie să le prelungim contractul de muncă…astfel numărul lor 
s-a redus. Pentru a face o licitaŃie publică, durează…6 luni de zile…aceste gropi au provenit în 
urma iernii trecute. Noi reparăm cu colegii noşti cât ne permite vremea…. Este o problemă. 

Iar când dvs. votaŃi împotriva proiectelor, cum a fost acela de reabilitare a 
drumurilor, vă asumaŃi oarecum răspunderea… 

Domnule consilier, dvs. aveŃi datoria să vă informaŃi. Nota de fundamentare a fost 
explicită. Dacă doreaŃi mai multe informaŃii, trebuia să le cereŃi.” 

 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Am înŃeles.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„La ultima şedinŃă, am avut trei întrebări, la două dintre ele am primit răspuns, iar la 

una dintre ele nu am primit răspuns. Am întrebat câŃi bani a încasat Alma Print de când sunteŃi 
dvs. primar….” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu ştiu..….” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Există un departament…” 
 
D-na Căpâlnă Daniela:  
„Nu am primit nici o solicitare în acest sens.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Trebuie să o fac în scris? 
Mai întreb încă o dată: dacă se poate până la şedinŃa viitoare, aş vrea să ştiu câŃi 

bani a încasat firma Alma Print până acum de la primărie, de când este domnul Hada primar. 
Aş mai avea o întrebare către domnul secretar. Dacă primarul nu pune în aplicare 

hotărârile consiliului local, ce se poate face? 
Eu ştiu că primarul este obligat prin lege să pună în aplicare hotărârile consiliului 

local.” 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În Legea nr.215/2001 nu se prevăd sancŃiuni.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Atunci mai are rost noi să ne întâlnim?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Da. Dvs. puteŃi să propuneŃi măsuri, eventual schimbarea primarului se poate face 

numai prin referendum. 
 Celelalte sancŃiuni nu le puteŃi aplica dvs.” 
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Dl. Leu Mihai:  
„Eu bănuiesc că de asta ne adunăm aici, supunem la vot proiecte, să avem şi noi 

un cuvânt de spus în numele cetăŃenilor. Dacă domnul primar nu pune în aplicare hotărârile 
consiliului local...” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„La care hotărâri vă referiŃi domnule Leu?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„La mai multe.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„DaŃi-mi exemplu doar două.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Spre exemplu şoseaua de centură.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Întocmirea studiului de fezabilitate. A fost aprobată în martie 2009. Până la 31 

august 2009 a trebuit depus acel studiu şi documentaŃia…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnişoara Suzana, te rog frumos…” 
 
D-ra Suzana Ricea:  
„A fost aprobat în lista de investiŃii, da? Noi am aprobat bugetul în luna martie. 

Propunerea noastră era să lucrăm cu proiectantul d-nul Lupu Alexandru, care a lucrat şi pe 
proiectul de reŃea stradală, şi ni s-a spus clar: nu, o să aduc eu pe altcineva….” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Cine a spus aşa ceva?” 
 
D-ra Suzana Ricea:  
„Nu dau nume.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar te rog frumos, este important!” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„AsumaŃi-vă răspunderea, dacă aveŃi o dovadă în sensul acesta, vă rog să 

spuneŃi… chiar vă rog…” 
 
D-ra Suzana Ricea:  
„Nu contează…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„De ce? Ia uitaŃi-vă pe interpelare, doamnă dragă, dvs. nu ştiŃi ce vorbiŃi…… pe 

interpelarea mea scrie că chiar domnul Lupu a fost pe traseu…şi atunci…?” 
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D-ra Suzana Ricea:  
„Dumneavoastră nu l-aŃi mai vrut…….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, dvs. nu aveŃi voie să impuneŃi …..” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier Leu, a doua hotărâre care nu s-a pus în aplicare?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Numai puŃin, cred nu aŃi înŃeles întrebarea mea…. SunteŃi plecat de foarte mult 

timp din Ńară şi poate nu mai înŃelegeŃi…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnule consilier, dacă mă mai jigniŃi odată…..sunteŃi foarte neruşinat să ne 

jigniŃi….înŃeleg, domnule consilier, indiferent de faptul că am fost plecat… ÎnŃeleg foarte bine 
domnule consilier. 

 Vă spun faŃă de martori. Vă rog frumos să nu mă mai jigniŃi.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Nu v-am jignit deloc. RăspundeŃi-mi la întrebare, nu-mi puneŃi altă întrebare.  Eu 

v-am întrebat ce se poate face în situaŃia în care primarul nu vrea să pună în aplicare deciziile 
consiliului local.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Primarul vrea să pună şi pune în aplicare hotărârile de consiliu local. Nu e nici o 

problemă. Iar dacă doriŃi să aflaŃi ce se poate întâmpla, nu ştiu dacă sunt competent să vă 
răspund la întrebarea aceasta…” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„L-am întrebat pe d-nul secretar, nu pe dvs.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În Legea nr.215/2001 nu există sancŃiuni. Dvs. ca şi persoană, ca şi consilier local 

puteŃi face propuneri de lege ferandă. Pentru că şi aşa se fac propuneri pentru modificarea Legii 
nr.215/2001.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Am înŃeles, asta era întrebarea.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Am o întrebare vis-a-vis de proiectul de hotărâre privind aprobarea prin licitaŃie 

publică a unei parcele în cadrul parcului industrial. Deci, vreau să întreb,  să-mi răspundă 
compartimentul juridic, dacă de-al lungul mandatului domnului primar, sau a fostului primar, prin 
indisponibilitatea primarului, adică a preşedintelui de şedinŃă, a fost înlocuit cu viceprimarul, 
punctual la o licitaŃie, în decursul anilor. Dacă primarul nu a putut fi prezent, atunci a fost înlocuit 
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de viceprimar. Şi dacă, doar domnul primar nu a întrunit două treimi din numărul total de voturi, 
poate fi înlocuit cu domnul viceprimar.” 

 
 Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Deci preşedinte al comisiei de licitaŃi, nu de şedinŃă, cum aŃi spus dvs.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Da.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Putea fi înlocuit dacă existau membrii de rezervă sau dvs. propuneaŃi mai mulŃi, 

care să fie trecuŃi pe buletinul de vot.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Sunt sigură că, în momentul când au fost licitaŃii şi domnul primar nu a putut să fie 

prezent, viceprimarul l-a înlocuit fără probleme, fără să mai treacă prin consiliu… 
 Mi s-a întâmplat să fiu la o licitaŃie, nu a venit primarul, dar a fost prezent 

viceprimarul.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Eu personal nu am făcut parte şi nu fac parte din nici o comisie de licitaŃie.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Aşa a fost, aşa mi s-a întâmplat la mine la o licitaŃie.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„AŃi văzut că în alt proiect de hotărâre au fost membrii de rezervă…” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„A fost o situaŃie, care nu trebuia să se întâmple, dar în fine, va fi repus pe ordinea 

de zi, dar vreau să ştiu … probabil va fi repus pe ordinea de zi. Dar vreau să ştiu dacă e atât de 
important lucrul acesta. 

Vis-a-vis de proiectul nr.8, aş fi vrut mai multe explicaŃii, dar probabil, cum domnul 
primar nu are nimic de adăugat…probabil trebuia să dea cuvântul compartimentului de 
specialitate…scria cu litere atât de mărunte în nota de fundamentare.… probabil nu am văzut.” 

  
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„D-na consilier, aŃi fost la comisii?” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Da, am fost.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Atunci puteaŃi să puneŃi întrebări şi sigur primeaŃi un răspuns pertinent. 
 AŃi decis să votaŃi împotrivă. AŃi executat un ordin politic….” 
  
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Eu nu am executat niciodată şi nici nu execut… 
Am nişte prieteni, care ar vrea să se recreeze. M-au împuternicit pe mine să întreb 

unde sunt cheile de la centrul de recreere. 
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Dacă este disponibil acel spaŃiu pentru a se recrea hunedorenii, sau dacă este 
adresat unei anumite categorii de persoane, vârstnici, ….?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Domnul Demeter nu este aici, dar pot să vă spun că se lucrează la încălzirea 

centrală.” 
 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Acum e cald afară, nu cred că mai trebuie încălzire centrală. Deja din decembrie 

au fost terminate lucrările şi nu este ….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu au fost terminate lucrările…tocmai că nu au fost terminate lucrările. Se 

lucrează.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Mi se pare normal, fiindcă aŃi făcut abstracŃie de hotărârea noastră, când ne-am 

hotărât să închiriem, vă aduceŃi amente clar .. .. sau aŃi făcut abstracŃie de dorinŃa noastră, care 
de bine de rău reprezentăm voinŃa hunedorenilor şi aŃi preferat să faceŃi acest centru de 
recreere. Nici măcar nu poate fi pus la dispoziŃie după 6 luni?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. cunoaşteŃi sumele cu care se poate închiria un mp.?” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„În centrul Hunedoarei? Vă spun eu…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, noi avem alte tarife decât dvs. le luaŃi celor la care le închiriaŃi clădirile, 

doamnă….” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„La închirieri trebuie să aveŃi tot tarifele pieŃii.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Am alocat bani, am şi aprobat, vreau să întreb: se organizează ceva de 1 iunie?  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„łinând cont că profesorii ne-au anunŃat atunci că  vor fi în grevă, ne-au propus să 

amânăm pe 10 iunie, manifestări ce se vor face concomitent cu finalul şcolilor. Dânşii, împreună 
cu noi, sunt organizatorii acestui eveniment şi ne-au rugat să nu-l facem la 1 iunie, astfel l-am 
mutat pe 10.” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
„Alocăm bani din nou la spital, este ultramodern, dar personal, aŃi fost vreodată? 

Să vedeŃi ce personal descalificat este? FaŃă de alte spitale. AŃi fost vreodată în control? 
 Alocăm atâŃia bani, nici o deservire pentru public, pentru pacienŃi, e jalnic…. 

Modul de a te primi, încă de la urgenŃă… este strigător la cer… 
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Altă întrebare: acest club, va rămâne pe urmă pe umerii consiliului local să-l 
finanŃeze dacă va trece de baraj?” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu le doresc succes, să treacă în divizia C şi finanŃarea va fi mixtă, cum spune 

domnul BobouŃanu… dar ar trebui să fie egală..” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Eu nu sunt de acord, ar trebui să existe finanŃatori puternici, să aibă finanŃare….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aş dori să se consemneze în procesul-verbal că sunt nemulŃumit că aŃi votat 

împotriva acestor proiecte şi cred că nu am fost singurul care a sesizat că domnul consilier 
BobouŃanu i-a tras mâna colegei dânsului când s-au votat aceste proiecte. V-aŃi depăşit în 
opinia mea atribuŃiile……” 

 
D-nul Munteanu Gigi:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a consiliului local." 
 
 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 28.05.2010 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind ajustarea preŃurilor şi tarifelor 
practicate de S.C. SALUB S.A. Ploieşti – punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor 
publice de salubrizare.   

Titlul hotărârii a întrunit 8 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 
NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie), 9 
voturi „împotriv ă”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Vasilescu 
Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae, Chiş-Şerban Ana Aurelia) şi 3 
„ab Ńineri”  (Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan, Munteanu Gigi). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din 

bugetul local al municipiului Hunedoara, a sumei de   până la 30.000 lei, pentru sărbătorirea  
Zilei de 1 Iunie 2010 – Ziua Copilului. 

Hotărârea nr.69/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei  locuinŃe 
convenabile situată în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.70/2010 se aprobă în unanimitate (art. 2 vot secret). 
 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.71/2010 se aprobă în unanimitate (19 voturi „pentru” – domnul 
viceprimar Dan Nicoale Robert nu votează deoarece are un intere s patrimonial, prin afin). 

 
Punctul 5 al ordinii de zi-  Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin 

licitaŃie publică a unor parcele de teren aflate în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

„Comisia nu este validată, astfel votarea titlului proiectului de hotărâre, votarea pe 
articole şi  votarea hotărârii pe ansamblu nu mai continuă.”  

Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 
plata impozitului pe clădiri şi teren.Hotărârea nr.56/2010 se aprobă în unanimitate 

 Hotărârea nr.72/2010 se aprobă în unanimitate. 
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Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri la 
plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.73/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara, însuşit prin 
Hotărârea Consiliului Local  al municipiului Hunedoara nr. 73/1999, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 
NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie, 
Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan), 7 voturi „împotriv ă”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Leu 
Mihai, Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae) şi 3 „ab Ńineri”  
(Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor, Chiş-Şerban Ana Aurelia). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaŃiei de 

avizare a lucrărilor de intervenŃie  şi a indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiŃie 
“Creşterea performanŃei energetice Bloc 10(132), B-dul George Enescu  nr. 10, scara A, B, C, D 
– Hunedoara”. 

Hotărârea nr.74/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

                                                                               
Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaŃiei de 

avizare a lucrărilor de intervenŃie  şi a indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiŃie 
„Creşterea performanŃei energetice Bloc O5, B-dul Corvin  nr.10, scara A, B – Hunedoara”. 

Hotărârea nr.75/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaŃiei de 
avizare lucrări de invenŃie şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie 
„Reabilitarea, modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara”, aprobarea proiectului „Reabilitarea, modernizarea şi 
echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara” 
precum şi a cheltuielilor aferente acestuia. 

 
Hotărârea nr.76/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaŃiei de 

avizare lucrări de intervenŃie şi a indicatorilor ai obiectivului de investiŃii „Centru Social 
MultifuncŃional pentru Persoane Vârstnice în municipiul Hunedoara”, aprobarea proiectului 
„Centru Social MultifuncŃional pentru Persoane Vârstnice în municipiul Hunedoara”, precum şi a 
cheltuielilor aferente acestuia. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 
NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie, 
Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan) şi  10 ”ab Ńineri”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Leu Mihai, 
Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ 
Teodor, Chiş-Şerban Ana Aurelia). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
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Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea planului 
urbanistic de detaliu pentru „TRANSFORMARE STAłIE BANDĂ ÎN LOCUINłĂ INDIVIDUALĂ 
D+P+E, MAGAZIE, GARAJ AUTO ŞI ÎMPREJMUIRE PROPRIETATE”, situată în municipiul 
Hunedoara. 
                    Hotărârea nr.77/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 

Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 
licitaŃie publică a  unor terenuri situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.78/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin 

licitaŃie publică a unor terenuri aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara pentru 
amplasarea de panouri publicitare. 

Titlul hotărârii a întrunit 10 voturi „pentru”  (GoghiŃă Daniel, Zuberecz Richard, 
NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Dan Nicolae Robert, Demeter Ilie, 
Gyorfi Jeno, Horvath Zoltan) şi  10 ”ab Ńineri”  (Szilagyi Ana Maria, BobouŃanu Dan, Leu Mihai, 
Vasilescu Tatiana, Farcaş Ladislau, Culcea Tudorel, Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ 
Teodor, Chiş-Şerban Ana Aurelia). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 

 
Punctul 16 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat 

special reprezentanŃilor Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a   ASOCIATIEI 
„FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’. 

Hotărârea nr.79/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 17 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 
01.06.2010 – 31.07.2010.  

Hotărârea nr.80/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Informare privind plângerea prealabilă formulată de 

S.C. Egreta COMIMPEX S.R.L., prin Cabinet de avocat Căzănaru Teodora Cristina, referitoare 
la „revocarea, respectiv anularea ” Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.45/2010 privind aprobarea încetării Contractului de asociere nr.22.158/14.05.2007 încheiat 
între Consiliul local al municipiului Hunedoara şi S.C. Egreta Comimpex S.R.L.. 

 
 

  
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 
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